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REPUBLIKA HRVATSKA 

SISAČKO-MOSLAVAČKA ŽUPANIJA                        

GRAD KUTINA 

GRADSKO VIJEĆE 

 

KLASA:024-01/23-05/5 

URBROJ: 2176-3-04/01-23-5 

Kutina, 21. lipnja 2023. 

 

Zapisnik 

18. sjednice Gradskog vijeća Grada Kutine, održane 20. lipnja 2023. godine s početkom u 

13,00 sati u Gradskoj vijećnici Grada Kutine, 

Trg kralja Tomislava 12, Kutina 

 

 

Na 18. sjednici Gradskog vijeća sudjelovali su sljedeći vijećnici: 

 

Koalicija stranaka:                                                       Koalicija stranaka: 

 

HDZ, HSU, HNS                                                  SDP, Laburisti 

1. Nebojša Čović - HDZ 

2. Matija Šurbek - HDZ 

3. Nataša Vugrinović – HDZ 

4. Milena Šimundić - HDZ 

5. Drago Šparavac - HDZ 

6. Jure Nikšić - HSU  

7. Slavko Snovak - HNS  

1. Jasminka Molnar - SDP 

2. Barbara Mihaljević -SDP 

3. Vlatka Vasik Šoufek - SDP 

4. Dalibor Žiljak - Laburisti 

 

 

 

DP 

1. Davor Malić 

 

HSS 

1. Dragutin Vagner  

 

OIP 

1. Robert Krpes  

 

Nezavisni vijećnici:  

1. Davor Kljakić 

2. Miroslav Šnjarić 

3. Dražen Kinderman 
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Izostali vijećnici: Ivica Glibo (nezavisni) i Drago Šivak (SDP) 

 

Ostali sudionici 18. sjednice Gradskog vijeća: 

- gradonačelnik Grada Kutine, g. Zlatko Babić 

- zamjenica gradonačelnika, gđa Ivana Grdić 

- pročelnica Službe za opće poslove i tajnica Gradskog vijeća, gđa Martina Vazdar 

- pročelnik Ureda gradonačelnika, g. Robert Kolenc 

- pročelnik UO za financije, g. Ivan Crnac 

- pomoćnica pročelnika UO za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i civilno društvo, gđa Kornelija    

  Marošević 

- pročelnik UO za komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša, g. Eduard Gelešić 

- pročelnica UO za prostorno uređenje i graditeljstvo, gđa Snježana Šlabek Ohman 

- pročelnik UO za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj, g. Hrvoje Krmelić 

- ravnatelji ustanova i direktori trgovačkih društava 

- izvjestitelji 

- predstavnici medija 

 

Tijek sjednice snimljen je na nosaču zvuka i u svakom trenutku je dostupan.  

 

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Gradskog vijeća. 

 

Na početku sjednice u 13:00 sati bilo je prisutno 16 vijećnika. Tijekom Aktualnog sata sjednici se 

pridružio još jedan vijećnik. 

 

S 14 glasova za, 2 protiv, usvojen je Zapisnik 17. sjednice Gradskog vijeća te je donijet sljedeći 

 

Z a k l j u č a k 

 

Usvaja se Zapisnik 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Kutine održane 23. svibnja 2023. godine. 

 

Predsjedavajući je predložio Dnevni red sjednice.  

 

Jednoglasno s 16 glasova za, 0 protiv usvojen je sljedeći  

 

 

D N E V N I  R E D 

 

1. Aktualni sat 

 

2. Izvješće Mandatnog odbora o utvrđivanju prestanka mandata i početku mirovanja mandata 

vijećnika te početku obnašanja dužnosti zamjenika vijećnika  

 

3. Prijedlog odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Kutine za 2023. godinu - Nagrada za 

životno djelo 

    

4. Prijedlog Statuta Grada Kutine 
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5. Prijedlog programa sufinanciranja novog zapošljavanja/samozapošljavanja, potpora za 

usavršavanje i/ili dodatno obrazovanje i sezonskog zapošljavanja u poljoprivredi  u 2023. 

godini na području Grada Kutine 

 

 

Točka 1. 

Aktualni sat 

 

Na pitanja vijećnika odgovarao je gradonačelnik, pročelnici upravnih tijela, ravnatelji ustanova i 

direktori trgovačkih društava. 

Tijek rasprave snimljen je na nosaču zvuka. 

 

Vijećnik Matija Šurbek postavio je dva pitanja. Prvo pitanje odnosilo se na najavu Vlade Republike 

Hrvatske o ukidanju prireza i povećavanje plaća na način da će se smanjiti doprinos za mirovinsko 

osiguranje i povećati osnovni osobni odbitak zaposlenima. Vijećnik je pitao gradonačelnika što to 

znači za Proračun Grada Kutine, za koliki iznos će se smanjiti sredstva u proračunu i postoji li plan 

kako će se taj iznos nadoknaditi. Drugo pitanje odnosilo se na bazen i sezonu kupanja. Vijećnika 

je zanimalo do kada će ove godine raditi bazen i koje će se aktivnosti na njemu odvijati. 

 

Vezano za prvo pitanje gradonačelnik je odgovorio kako se u ovom trenutku rade određene analize 

i objasnio da je Grad Kutina do sada imao prirez na razini 12 %, što je Gradu Kutini na godišnjoj 

razini bio prihod od oko 800.000,00 EUR-a. Gradonačelnik je izvijestio kako će porezna reforma 

Gradu Kutini omogućiti dodatna porezna opterećenja kako bi se  nadoknadio izgubljeni prihod,  no 

zbog sve težih životnih uvjeta naših sugrađana, toj će se mjeri morati oprezno pristupiti. Osim 

novim poreznim opterećenjima morati će se pristupiti i smanjenju rashoda što će se sigurno osjetiti 

na društvenom životu u gradu. Gradonačelnik je naglasio kako se pri tome očekuje i određeni otpor 

i neslaganje, ali ako se žele dodatni prihodi, morati će se dodatno opteretiti sugrađani, a to će biti 

zajednička odluka Gradskog vijeća stoga očekuje prijedloge kako najbolje riješiti situaciju. 

Gradonačelnik je istaknuo problem zakonske regulative koja uređuje sustav školskog i 

predškolskog obrazovanja, vatrogastva i mnoge druge sustave i  definira visine plaća i ostalih 

materijalnih prava radnika koja su veći nego što je to bilo prije nekoliko godina te će rashodi u tom 

dijelu biti značajni. Neke mjere u povećanju prihoda su već poduzete, a neke će stupiti na snagu sa 

1. 1. 2024. kao što je kvalitetnija i pravednija  naplata komunalne naknade za sav onaj prostor koji 

do sada nije obuhvaćen i za koji se nije naplaćivala komunalna naknadu: za garaže i za kuće za 

odmor. Gradonačelnik je naglasio kako je problem izuzetno složen i da se rade  određene simulacije  

na način da će se morati umanjiti neki rashodi, a građani Kutine će  morati prihvatiti činjenicu da 

životni standard  koji je postojao do sada kroz naše aktivnosti u društvenom dijelu neće moći ostati 

na toj razini. Rekao je kako će morati preispitati i broj zaposlenih kod svih proračunskih korisnika 

u Gradu Kutini da se vidi postoji li tu mogućnost za smanjenje financijskog opterećenja. 

Gradonačelnik je istaknuo da će možda te mjere ići na nečiju štetu, ali neće ići na štetu  sugrađana 

koji već ionako teško žive.  

Odgovarajući na drugo pitanje gradonačelnik je rekao kako su se uložila nužna sredstva da bi bazen 

mogao odraditi  sezonu i da su cijene korištenja bazena  ostale na razini prošle godine. U programu 

aktivnosti na bazenu je škola plivanja koja će početi 23. lipnja te Dan sporta u Kutini koji će se 

održati 1. srpnja u okviru kojeg će se dio natjecanja, vaterpolske utakmice, odvijati na bazenu. 

Pohvalio je djelatnike Sportskog centra koji ulažu izuzetne napore da svake godine na vrijeme 

pripreme bazen. Naglasio je kako je bazen u sve lošijem stanju i da obnova bazena i priprema 



4 

 

bazena zahtijeva sve veći angažman, a što se tiče rekonstrukcije i izgradnje novog bazena, Grad 

Kutina se javio na EU natječaj te se rezultati natječaja još uvijek čekaju. Gradonačelnik je naveo 

kako za rekonstrukciju bazena u proračunu nisu osigurana sredstva u ovoj godini, i da se čekaju 

rezultati spomenutog natječaja, ali da će se bez obzira na rezultat morati pristupiti malo većoj 

obnovi bazena, posebno u  dijelu strojarnice koja je zastarjela i koja zahtjeva nova ulaganja, 

odnosno promjenu. 
 

Vijećnik Slavko Snovak postavio je dva pitanja. Zanimalo ga je tko vodi brigu oko fontane ispred 

robne kuće u Kutini gdje su sjedalice odnosno daske istrošene, vide se  šarafi te je to neophodno 

promijeniti. Drugo pitanje odnosilo se na održavanje gradskog groblja. Naveo je da se trava na 

groblju nakon košnje ne čisti, te se trava se pomiješa s ostacima s grobova,  plastikom i papirima, 

što ružno izgleda. Rekao je kako se građani žale stoga je sugerirao da se groblje malo bolje uređuje.  

 

U odgovoru na prvo pitanje pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, građenje i zaštitu 

okoliša, g. Eduard Gelešić pojasnio je da se na pitanju fontane ispred robne kuće radi cijelu zimu i 

pokušava dogovoriti popravak neispravnog drvenog dijela dok sama fontana radi. Pročelnik je 

izvijestio kako su promijenjeni motor, pumpa i još neki dijelovi  tako da ona sada funkcionira. Ono 

što je sporno je parcela ispred robne kuće koja je u vlasništvu Lonie i Grad Kutina pregovara da 

Lonia sufinancira ili financira u potpunosti popravak drvenih sjedala i ostalog što je potrebno da 

se taj dio oko fontane dovede u normalno stanje. Složio se da su sjedalice zaista u lošem stanju i 

da ih je trebalo već odavno promijeniti, ali da se zbog imovinsko-pravnih problema nije moglo te 

se nada da će se kroz slijedeći mjesec ići na zamjenu svih onih dotrajalih dijelova klupa. 

Što se groblja tiče, pročelnik se je složio da postoji problem i da su groblja u nadležnosti 

Komunalnih servisa Kutina d.o.o. koji ih nastoje redovito održavati. Pročelnik je nastavio kako 

zbog puno sahrana i malo radnika dolazi do problema, ali primjedba se prihvaća i u budućnosti će 

se problem pokušat riješiti. 

 

Vijećnica Barbara Mihaljević postavila je pitanje zašto se stalo s radovima na gradilištu budućeg 

šoping centra gdje su građevine srušene, ali šuta je dalje tamo i ima li gradonačelnik saznanja o 

tome. 
 

Gradonačelnik je odgovorio kako su aktivnosti na gradilištu možda stale, ali one koje se odnose na 

izgradnju kružnog toka i  izradu projektne dokumentacije, odnosno izdavanje  građevinske dozvole 

su u tijeku tu zastoja nema. Investitori su napravili dubinska istraživanja čvrstoće tla i utvrdili da 

je tlo izuzetno mokro stoga imaju u planu prije samih radova pristupiti iskopu zemlje i stavljanju 

šute i cigle da bi poboljšali čvrstoću tla. Dovesti će se stroj koji će šutu i ciglu mljeti u sitnu 

granuaciju i to će služiti kao agregat za podlogu za izgradnju trgovačkog centra. Gradonačelnik je 

naglasio da bi se prema planovima i pripremi dokumentacije u Kutini trebalo izgraditi tri trgovačka 

centra. Gradonačelnik je istaknuo da su to privatne investicije bez sudjelovanja Grada Kutine što 

je jako dobro jer će biti zaposlit određen broj ljudi te stoga Grad Kutina daje podršku tim 

investitorima i projektima. 
 

Vijećnica Milena Šimundić postavila je dva pitanja. Prvo pitanje odnosilo se na javnu rasvjetu i 

problem koje donosi njeno gašenje oko jedan sat u noći. Naglasila je opasnost koja prijeti osobito 

mladima koji se vikendom vraćaju iz izlazaka, a grad je u mraku. Dosta njih ide pješice, vozači ih 

ne vide i tu prijeti opasnost od nesreća. Pitala je postoji li mogućnost da javna rasvjeta za vrijeme 

ljeta radi cijelo vrijeme ili barem vikendom da bi se mladi osjećali sigurnije i da se ne dogodi 
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nesreća jer to onda ne bi bila tolika ušteda u odnosu na ono što bi se moglo dogoditi. Drugo pitanje 

se odnosilo na često spominjanu informaciju u medijima o tome kako će se na području Sisačko-

moslavačke županije graditi gotovo 40 stambenih objekata. Zanimalo ju je da li se to odnosi na 

Kutinu i ako da, kada je početak radova i za koga će taj prostor biti namijenjen. 
 

Gradonačelnik je odgovorio na drugo pitanje i rekao da se na području SMŽ radi veliki broj 

stambenih jedinica, posebno na Banovini, na potresnom stradalom području, a najviše u Sisku,  a 

onda u svim ostalim gradovima. Gradonačelnik je izvijestio da će se i u gradu Kutini graditi jedna 

stambena jedinica s 19 stanova na nedavno kupljenom zemljištu preko puta Plodina. Stanovi su 

namijenjeni za socijalno ugroženo stanovništvo Grada Kutine, a prioritet imaju oni koji su imali 

crvenu naljepnicu tijekom potresa, ali i ostali koji su eventualno imali manja oštećenja kuća ali 

nemaju financijsku mogućnost kuću popraviti i dovesti u ispravno stanje. Gradonačelnik je 

zahvalio Sisačko-moslavačkoj županiji što je našla načina i sjetila se i Grada Kutine i uvrstila ga u 

navedenu stambenu izgradnju. 

Na pitanje o javnoj rasvjeti odgovorio je pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, građenje 

i zaštitu okoliša g. Eduard Gelešić i podsjetio da je riječ o dugogodišnjem problemZbog 

poskupljenja cijene energenata prošle godine donesena je odluka da se javna rasvjeta gasi od jedan 

do četiri sata u noći što se sada godinu dana kasnije pokazalo više nego dobrom odlukom jer je 

ušteda u prosjeku oko 30% u potrošnji struje. Što se tiče prijedloga novog režima gašenja javne 

rasvjete, bilo ljeti ili zimi, pročelnik je rekao kako se puno razgovara i razmišlja o tome što napraviti 

a da se nikoga ne dovede u nepovoljan položaj, ni grad niti prigradska naselja. Pročelnik je 

napomenuo kako iz kontakata sa policijom nema saznanja o eventualnim nesrećama ili nezgodama 

koje su se dogodile zbog ugašene javne rasvjete no to je pitanje za koje će se nastojati naći rješenje.  
 

Vijećnik Drago Šparavac postavio je pitanje vezano za nedavne poplave koje su se dogodile na 

širem području Grada Kutine kada je za manje od jednog sata pao skoro godišnji prosjek kiše. 

Pohvalio je hitne službe i sva DVD-a za odlično odrađen posao. Pitao je jesu li nastale kakve štete 

i ako jesu, kolike su, ima li oštećenja zbog radova aglomeracije te što je Grad poduzeo sa sanacijom 

šteta ako ih je bilo. Spomenuo je situaciju u Kutinskoj Slatini gdje su voda i blato tekli po cesti i 

ulazili u dvorište, a to se isto događalo i u drugim mjestima  na području grada Kutine. Upitao je 

što je Grad poduzeo prema vlasnicima koji imaju mali protok cijevi u grabama. 

 

Na pitanje je odgovorio pročelnik Upravnog odjel za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj g. 

Hrvoje Krmelić i rekao da je se je zbog nastale situacije, ne samo što se tiče mjeseca lipnja, nego i 

mjeseca svibnja i svih poplava koje su se događale tijekom ove godine pokrent postupak prema 

SMŽ da se na temelju toga proglasi elementarna nepogoda. Nakon inicijative Povjerenstva za 

elementarne nepogode i gradonačelnika prema SMŽ, 19. lipnja je proglašena elementarna 

nepogoda. Poziv za dostavu zahtjeva za naknadu šteta biti će objavljen već danas kako bi se građani 

upoznali s nastalom situacijom i da bi mogli prijaviti svoje štete ne samo za poljoprivredne 

površine, nego i za štete na objektima koje su nastale od same poplave. Pročelnik je pojasnio 

proceduru prijave šteta. Što se tiče svih ostalih nepogoda koje su se događale u cijeloj Hrvatskoj, 

pročelnik je izvijestio kako je Ministarstvo poljoprivrede pokrenulo potpore poljoprivrednicima za 

sanaciju štete od prirodnih nepogoda i da se vjeruje da su osigurana i značajna sredstva gdje se 

namjerava isplatiti šteta u razini do 50 % opravdane štete, a maksimalno do 10.000,00 EUR-a po 

korisniku, a ukoliko se pokaže opravdanost,  te potpore će se isplaćivati direktno od strane Agencije 

za plaćanje u poljoprivredi. Sve one štete za koje će se ustanoviti da su nastale nakon 1. 6. to će ići 

u proceduru prema Ministarstvu financija koje je nadležno za saniranje štete od prirodnih nepogoda 
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stoga će se vidjeti  kakva će biti situacija s njihove strane, da li će biti prostora i novaca da se ta 

sredstva osiguraju i isplate. Ponovio je da je elementarna nepogoda proglašena s jučerašnjim danom 

i da se do 27. lipnja  pozivaju građani da ispune obrasce koji su objavljeni na mrežnim stranicama 

Grada i da se te štete unesu u registar šteta. 
 

Gradonačelnik se složio da je riječ o velikoj elementarnoj nepogodi kada su bujične vode grad 

pretvorile u jednu veliku rijeku. Rekao je da dodatno opterećenje stvaraju bujične vode koje dolaze 

sa sjevera, opterećuju potok Kutinicu i sve ostale kanale koji se spuštaju prema gradu Kutini a koji 

onda nisu u mogućnosti u tako kratkom roku prihvatiti svu vodu. Gradonačelnik je zatim  govorio 

o jezeru Polojac koje će se izgraditi između Šartovca i Mišinke i izrazio uvjerenje kako će ono 

uvelike poboljšati situaciju. Rekao je da dio krivice snosi i Grad Kutina u čijoj je nadležnosti 

održavanje kanala i odvodnji, a dio krivice je zbog neodržavanja onoga što je u nadležnosti 

županijskih i državnih cesta. Naglasio je kako je možda i najvažnije da sve privatne osobe, posebno 

ratari, trebaju održavati kanale na svom zemljištu ili na granici svog zemljišta. Ponovio je da će 

akumulacijsko jezero Polojac, kapaciteta 1 700 000 kubika vode na maksimumu pomoći i uvelike 

riješit problem. Gradonačelnik je izvijestio da je u stalnom kontaktu s Hrvatskim vodama i da na 

njih vrši pritisak kako bi se projekt realizirao. U tijeku je rješavanje  imovinsko-pravnih odnosa te 

bi se na jesen raspisala javna nabava za izgradnju navedenog jezera. Gradonačelnik je izrazio nadu 

da će Hrvatske vode naći mogućnost i realizirati  projekt koji je stvarno nužan za grad Kutinu.   

 

Vijećnica Jasminka Molnar postavila je pitanje  vezano uz novu zgradu vrtića, odnosno investiciju 

koja Grad Kutinu košta oko 3.000.000,00 kn. Iako se o tome govorilo na prethodnim sjednicama 

Gradskog vijeća, pitala je što je sada s tom investicijom jer ona trenutno propada, kakva je situacija, 

zbog čega se čeka s objavama javnih nabava i što je s nabavljenim namještajem te da li je taj 

namještaj osiguran od krađe i od poplave. Drugo pitanje bilo je vezano  uz novu web stranicu Grada 

koja je, prema riječima vijećnice,  sve samo ne na usluzi građanima. Upitala je je li problem u tome 

što je ona tek počela sa radom.  Skrenula je pozornost na to da postoji problem i kod samih 

materijala za Gradsko vijeće jer nisu uvršteni zapisnici, teško se dolazi do tih podataka, a i vijesti 

koje su na stranicama Grada su više političke, uglavnom su to informacije i vijesti na kojima je 

gradonačelnik i njegovi suradnici, a teško da ima aktivnosti kao npr. iz sporta. Iako u zadnje vrijeme 

postoje brojni sportski rezultati,  prema mišljenju vijećnice, cenzura je velika. Pitala je zašto kao 

prije djelatnici Moslavačkog lista ne bi mogli direktno stavljati vijesti na stranicu Grada, i zbog 

čega je potrebna takva cenzura da nema vijesti o običnim građanima nego se mogu vidjeti samo 

političke hvale, naslikavanja i ostalo. 

 

U odgovoru na prvo pitanje gradonačelnik je rekao da je prije 45 dana izašao novi natječaj iz 

programa Nacionalnog plana oporavka i otpornosti koji će trajati do kolovoza i da je Grad Kutina 

pripremio svu potrebnu dokumentaciju da se javi na taj natječaj te se očekuje sufinanciranje 

izgradnje dječjeg vrtića. Prema drugom natječaju iz programa Nacionalnog plana oporavka i 

otpornosti očekuje se da će Grad dobiti značajna sredstva koja se dodjeljuju prema broju skupina 

koji se predviđaju projektom izgradnje vrtića, a Grad u tom projektu ima osam skupina. Po 

dobivanju obavijesti o prolasku na natječaju, pristupit će se javnoj nabavi za nastavak radova na 

izgradnji dječjeg vrtića. Što se namještaja u vrtiću tiče, gradonačelnik je objasnio kako je on 

smješten u skladištu Petrokemije te da je skladište izuzetno dobro što se tiče sigurnosti od provala. 

Međutim, jedan se manji dio namještaja smočio tijekom zadnje bujice i biti će prijavljen za 

nadoknadu štete. 



7 

 

U odgovoru na drugo pitanje gradonačelnik je rekao da je nova web stranica Grada puštena u rad, 

da ima svoj probni dio i da bi bilo dobro da i gradski vijećnici prijave sve što primijete da nije 

dobro. Rekao je kako je već puno primjedbi zaprimljeno i nepravilnosti otkriveno i da će se sve 

prijaviti izrađivaču stranice kako bi se stranica uredila i osposobila. Gradonačelnik je naglasio kako 

web stranica nije bila problematična u svom dizajnu nego da je bila problematična u svom 

softverskom dijelu jer je već postojeća web stranica bila preopterećena. Što se tiče uređivanja i 

objava na web stranici Grada, gradonačelnik je rekao da će stranicu  uređivati Ured gradonačelnika 

dok god je on gradonačelnik. 

 

Vijećnica je sugerirala da se kalendar događanja na web stranici ako je moguće hitno ažurira jer 

dolazi Dan Grada, a mnogi građani nemaju facebook stoga redovito prate gradski kalendar 

događanja i tako se informiraju.  
 

Vijećnik Dražen Kinderman postavio je dva pitanja. Prvo pitanje odnosilo se na javnu rasvjetu i 

problem što ona ne svijetli kada bi trebala. Objasnio je da je 10. svibnja dan nalog da se tri lampe 

promijene, ali do danas to nije učinjeno. Zanimalo ga je koja je tvrtka zadužena za održavanje javne 

rasvjete i zašto to ne čini, a ako nemaju mogućnost, trebala bi se prekinuti suradnja. Drugo pitanje 

bilo je vezano za štetu koju je Geofizika prouzročila tijekom izvođenja radova po poljima i uništili 

ih.  Vijećnik je rekao da se građani žele a osobito vlasnici manjih traktora jer su ostale velike 

kolotečine,  dubine i do jedan metar, a širine 50 cm i ne mogu prolaziti, a ako mogu to je otežano. 

Vijećnik je pitao kada će se odobriti kamen za sanaciju ili su odobrena sredstva od Geofizike koja 

je polja uništila svojim radovima. Vijećnik je predložio kompromis na način da dio troškova snosi 

Grad, a dio sami poljoprivrednici jer su rupe zaista velike te će ih biti teško sanirati s par kamiona 

kamena. 
  

Na prvo pitanje odgovorio je pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, građenje i zaštitu 

okoliša g. Eduard Gelešić te naveo da javnu rasvjetu, od Međurića do Repušnice održava tvrtka 

EMGD temeljem ugovora. Pročelnik je rekao kada se radi o popravku nekoliko lampi da to 

predstavlja problem jer se mora upaliti cijela mreža da se vidi točno što je s jednom lampom i da 

se nije nikada tražilo da se to napravi u 24 sata nego u nekom razumnom roku. Nalog za popravak 

spomenutih lampi dan je spomenutoj tvrtki i imaju u planu izvršiti ga. Pročelnik je naglasio da je 

činjenica da Grad nije izvršio zamjenu javne rasvjete na led lampe, da su lampe stare i svako malo 

pregore. Postoji problem i u samom grada, gdje su za vrijeme kopanja drugih instalacija i rada na 

aglomeraciji podzemni kablovi potrgani, a nisu prijavljena oštećenja. Pročelnik je naveo primjer 

kvara u Kolodvorskoj ulici, gdje se  izgubilo 15 dana da se pronađe uzrok kvara i  cjelokupna ekipa 

je radila na tome da se rasvjeta osposobi. Pročelnik je istaknuo da se s izvođačima neprestano 

razgovara i daju nalozi za popravak i oni će ih izvršavati po određenom redoslijedu. 
 

Gradonačelnik je dopunio odgovor i rekao kako se na sporu zamjenu rasvjete građani neprestano 

tuže i o tome se stalno govori, a kada se uputi prigovor izvođaču radova, odgovor je kako nema 

dovoljno radnika i kako nitko neće raditi. Gradonačelnik je pojasnio da  posljednjih godina  postoji 

nesrazmjer između cijena i kvalitete izvršenih radova, cijene su otišle gore, a kvaliteta izvedenih 

radova je sve lošija. Istaknuo je ako se želi promijeniti  situacija,  Gradsko vijeće može na prijedlog 

trećine vijećnika tu točku staviti na slijedeću sjednicu Gradskog vijeća i donijeti odluku o raskidu 

ugovora s trenutačnim izvođačem, ali onda se mora preuzeti odgovornost i biti svjestan što donosi 

novi natječaj i njegov ishod jer će cijene sigurno biti puno veće. Isto tako, naglasio je da će u slučaju 

javljanja tvrtki iz ostalih gradova, i njihov eventualni odabir, kutinski poduzetnici s jedne strane 
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biti nezadovoljni dok se s druge strane žale kako nemaju dovoljno ljudi da se ispuni ugovorna 

obaveza i posao odradi kako treba. Gradonačelnik je ponovio kako je odluka na vijećnicima 

Gradskog vijeća Grada Kutine što žele i kakvu će odluku donijeti. 

 

Na drugo pitanje odgovorio je pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj, 

g. Hrvoje Krmelić i rekao kako je Grad Kutina zatražio od tvrtke koja je vršila seizmološka 

ispitivanja uključivanje i davanje svog doprinosa u saniranju štete koja je nastala na poljskim 

putevima na način da osiguraju određena financijska sredstva. Međutim,  financijska sredstva koja 

su oni ponudili nisu bila zadovoljavajuća da bi se šteta sanirala na način kako bi to Grad Kutina 

htio. Pročelnik je skrenuo pozornost na činjenicu kako navedeni putevi nisu u nadležnosti Grada 

Kutine, da je to većim dijelom javno dobro, odnosno vlasništvo Republike Hrvatske ili u privatnom 

vlasništvu, ali s obzirom na intenzitet korištenja i važnosti pristupa do privatnih poljoprivrednih 

parcela, smatralo se kako se problem treba rješavati. Pročelnik je objasnio da se inzistiralo na većim 

iznosima potpore i da se došlo do određenog konsenzusa te su već pokrenute aktivnosti prema 

predsjednicima mjesnih odbora kako bi se razgovaralo o modelu rješavanja sanacije. Ako ta 

financijska sredstava neće biti dovoljna, pročelnik je rekao da će se Grad Kutina uključiti sa 

određenim sredstvima, prema financijskim mogućnostima proračuna Grada Kutine, kako bi 

poljoprivrednici bili zadovoljni i mogli pristupiti svojim parcelama. Objasnio je da će se dio 

odgovornosti nastojati prenijeti i na poljoprivrednike. Ponovio je da Grad Kutina nije vlasnik tih 

puteva, međutim da je svakome u interesu, pa tako i poljoprivrednicima da dođu do svojih 

poljoprivrednih parcela i da daju svoj doprinos u sanaciji.. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner osvrnuo se na pitanje košnje zelenih površina u Gradu i rekao kako je 

nakon razdoblja nekošenja Grad bio pokošen u roku od dva dana, ali ne s odgovarajućom 

mehanizacijom već s traktorima kojima se inače kose nasipi. Ti su traktori ostavili kolotraze a rez 

nije bio dovoljno precizan i trava se je digla već drugi dan. Vijećnik je zamolio pisani odgovor, 

koliko košta košnja grada Kutine, kolika je cijena po kvadratu, hektaru i koliko košta košnja nasipa 

jer smatra da je riječ o potpuno drugom radu. 

Vijećnik je nadalje primijetio da se prilikom košnje dječjih igrališta i  parkirališta trimerima dolazi 

jako blizu autima koji se zabacaju travom i još gore  sa kamenčićima. Ustvrdio je kako bi morala  

postojati neka mogućnost da izvođač ranije javi predstavniku suvlasnika zgrada i obavijesti ih da 

maknu aute od tih zelenih površina ili da kao u nekim većim gradovima radnici koji kose koriste 

zaštitu za automobile. Pitao je što je Grad Kutina napravio po tom pitanju i da li se može nešto 

napraviti da to bude što normalnije, da se spriječi oštećivanje vozila i da se u ugovor stavi klauzula 

o zaštićivanju vozila 

 

U odgovoru na pitanje, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša 

g. Eduard Gelešić složio se kako košnja i održavanje  zelenih površina nije bilo dobro i ponovio 

razlog, nepovoljni vremenski uvjeti. Objasnio je da je Grad Kutina podijeljen u 3 zone, prva zona 

- centar, druga zona - šire područje, a ostalo je treća zona. Kako su zelene površine bile zarasle, a 

trebalo se je što prije pokositi, pročelnik je objasnio da se dozvolilo korištenje većih traktora, ali 

da se na mnogim  mjestima voda zadržavala i tlo je bilo vlažno te su nakon košnje ostale kolotečine.  

Pročelnik je izvijestio da je proveden novi natječaj no Odluka o odabiru novog izvođača još nije 

postala pravomoćna i pitanje je hoće li biti žalbi od strane dosadašnjeg izvođača. Što se tiče 

klauzule o zaštićivanju vozila,  pročelnik je rekao da to nije problem i kako ona postoji i u 

sadašnjem ugovoru, i da se sve eventualne  štete na vozilima, staklima i kućama  pokrivaju iz police 

osiguranja za odgovornost izvođača. 
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Vijećnik g. Dalibor Žiljak postavio je dva pitanje. Zanimalo ga je kada se planira kraj radova u 

Kolodvorskoj ulici i Ulici Ivana Gorana Kovačića te da li netko vodi brigu da se sada, kad je sve 

raskopano, riješi i odvodna kanalizacija iz ulica iznad Ulice Ivana Gorana Kovačića te da li će te 

dvije ulice biti u potpunosti asfaltirane cijelom širinom. Drugo pitanje odnosilo se je na poklopce 

šahti koje su zaštopane i  prekrivene travom i smećem te  prilikom većih oborina, kao nedavno, 

dolazi do plavljenja ulica. Vijećnik je sugerirao gradonačelniku i odgovornom pročelniku da se za 

rješenje ovakve vrste problema pokuša dogovoriti s nekom od građevinskih tvrtki da se izrade 

šuplji ivičnjaci kao u Americi i da se oborinska voda koja se zadržava na ulici, barem u blizini 

Kutinice, u dijelu  Radićeve ulice i oko Helešija,  pusti kanalicama u samo korito Kutinice,  gore 

pri vrhu, jer bi Kutinica tu vodu mogla  bez problema primiti. Vijećnik je rekao kako to ne bi bio 

veliki trošak, ali bi po njegovom  mišljenju trebao određeni stručni projekt. 

 

Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša g. Eduard Gelešić 

ponovio je kako kroz grad Kutinu prolazi projekt aglomeracije vrijedan 500 i više milijuna , da se 

on radi već više od dvije godine, da je Kolodvorska ulica jedna od žila kucavica Kutine i da je tamo 

rađena kompletna rekonstrukcija, nove instalacije vodovoda i kanalizacije, i da je to bio jedan od  

zahtjevnijih dijelova na projektu. Što se rokova tiče, pročelnik je izvijestio da se u razgovorima sa 

investitorom Moslavinom d.o.o. došlo do saznanja da bi to trebalo biti u vrlo skoro vrijeme i da će 

se asfaltirati. Pročelnik je rekao da je Grad svjestan situacije i napomenuo da je bilo problema i sa 

asfaltnom bazom koja u zadnja tri mjeseca nije izdavala asfalt jer je vlasnik Strabag imao sve 

ugovore vezane za autocestu i sva asfaltna masa koja je tu proizvedena išla je za autocestu. Naglasio 

je kako domaći poduzetnici nisu mogli dobiti asfalt skoro tri mjeseca. 

Vezano za projekt razdvojenih rubnjaka, pročelnik je rekao da to nije ništa novo, ali bi trebala 

postojati  mogućnost da voda gravitacijski odlazi i kada su rubnjaci razdvojeni, voda mora teći 

nizbrdo. Na nekim je to dijelovima možda  moguće, na nekim sigurno nije. Što se tiče pregleda 

slivnika pročelnik je rekao kako Grad ima komunalno poduzeće koje čisti slivnike. Uputio je apel 

građanima da svatko ispred svoje kuće nakon velikih količina oborina očisti rešetke odvoda kako 

bi voda mogla brže oticati. Pročelnik je rekao da će njegova služba pojačati nadzor i nastojati držati 

sve pod kontrolom, ali je pozvao i građane na suradnju i zamolio ih za održavanje svojih odvoda i 

površina ispred kuća. 

  

Vijećnik g. Dalibor Žiljak imao je dopunu i pitao, kada se radi o važnim prometnicama kao Ulici 

Kralja Petra Krešimira IV gdje je promet vrlo gust, zašto se radovi ne prilagode ljetnom vremenu, 

i time ubrzaju i izvode u nekoliko smjena, nego se radi samo radnim danom do 15 sati, a ostatak 

vremena mehanizacija stoji i ništa se ne radi. Tako bi se riješili mnogi problemi od kojih je kolaps 

u prometu u gradu najveći. 

 

Pročelnik je odgovorio kako nije problem promijeniti radno vrijeme, ali da izvođači imaju ugovor 

i vremenski rok u kojem trebaju posao završiti i da su svi u rokovima, te da Grad ne može  utjecati 

na to hoće li se raditi u dvije ili tri smjene jer toga u klauzulama ugovora nema.  

Ugovor postoji između izvođača i investitora i Grad ih ne može prisiliti na nešto što nije definirano 

ugovorom.  
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Točka 2. 

Izvješće Mandatnog odbora o utvrđivanju prestanka mandata i početku mirovanja mandata 

vijećnika te početku obnašanja dužnosti zamjenika vijećnika  

 

Predsjednik Mandatnog odbora Gradskog vijeća Grada Kutine g. Matija Šurbek podnio je sljedeće  

 

Izvješće 

o utvrđivanju prestanka mandata po sili zakona i početku mirovanja mandata vijećnika 

 te početku obnašanja dužnosti zamjenika vijećnika Gradskog vijeća Grada Kutine  

 

I. 

Utvrđuje se da je vijećniku Gradskog vijeća Grada Kutine Iliji Bagi, izabranom s koalicijske liste 

stranaka Domovinski pokret (DP) - MOST, dana 17. veljače 2023. godine prestao mandat po sili 

zakona s obzirom da je tog dana odjavio prebivalište s područja Grada Kutine. Sukladno članku 

80. stavku 1. točki 4. Zakona o lokalnim izborima („Narodne novine“ br. 144/12, 121/16, 98/19, 

42/20, 144/20, 37/21), članu predstavničkog tijela mandat prestaje danom odjave prebivališta s 

područja jedinice. Dan odjave prebivališta Ilije Bage utvrđen je Uvjerenjem o prebivalištu 

Ministarstva unutarnjih poslova, Policijske uprave Sisačko-moslavačke, Policijske postaje Kutina, 

KLASA:220-01/23-02/194, URBROJ:511-10-10-23-559 od 25. svibnja 2023. godine. 

 

II. 

Utvrđuje se da je dana 31. svibnja 2023. godine zaprimljen dopis stranke Domovinski pokret (DP), 

kojim je sukladno članku 81. stavku 3. Zakona o lokalnim izborima i članku 8. Sporazuma DP-a- 

ogranak Kutina i MOST-a – gradska organizacija Kutina o zajedničkom izlasku na izbore za 

Gradsko vijeće Grada Kutine, za zamjenika vijećnika određen Davor Malić.  

 

III. 

Utvrđuje se da je vijećnica Gradskog vijeća Grada Kutine Ivana Masnec, izabrana s koalicijske 

liste stranaka HDZ, HSLS, HSU, HNS, dana 12. lipnja 2023. godine dostavila predsjedniku 

Gradskog vijeća, pisani zahtjev o stavljanju mandata u mirovanje iz osobnih razloga. Sukladno 

članku 79. stavku 8. Zakona o lokalnim izborima („Narodne novine“ br. 144/12, 121/16, 98/19, 

42/20, 144/20, 37/21), mirovanje mandata počinje teći od dana dostave pisanog zahtjeva sukladno 

pravilima o dostavi propisanim Zakonom o općem upravnom postupku. Utvrđuje se je mirovanje 

mandata imenovane vijećnice započelo 12. lipnja 2023. godine. 

 

IV. 

Utvrđuje se da je dana 12. lipnja 2023. godine zaprimljen dopis stranke Hrvatske demokratske 

zajednice (HDZ), kojim je sukladno članku 81. stavku 3. Zakona o lokalnim izborima i Sporazumu 

stranaka navedenih u točki III. o zajedničkom izlasku na izbore za Gradsko vijeće Grada Kutine, 

za zamjenicu vijećnice određena Nataša Vugrinović.  

 

V. 

Ovo Izvješće objavit će se u „Službenim novinama Grada Kutine“. 

 

Novoizabrani vijećnici položili su prisegu. 
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Točka 3. 

Prijedlog odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Kutine za 2023. godinu - Nagrada za 

životno djelo 

 

Pročelnica Službe za opće poslove, gđa Martina Vazdar, obavijestila je vijećnike o sjednici Obora 

za dodjelu priznanja Grada Kutine održanoj 6. lipnja 2023. godine. Za dodjelu priznanja Grada 

Kutine za 2023. godinu u roku i na propisani način zaprimljena su tri prijedloga i svi prijedlozi 

bili su za Nagradu za životno djelo, dok prijedloga za Godišnju nagradu nije bilo. Za Nagradu za 

životno djelo predloženi su Pater Mariano Passerini (dva prijedloga) i Drago Šparavac ( jedan 

prijedlog). Odbor je jednoglasno zaključio da se za 2023. godinu dodijeli jedna Nagrada za 

životno djelo i to Pateru Marianu Passeriniu. 

 

Jednoglasno s 15 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je  

 

Odluka 

o dodjeli Nagrade za životno djelo Grada Kutine za 2023. godinu 

 

I. 

Nagrada za životno djelo Grada Kutine u 2023. godini dodjeljuje se 

 

P. MARIANU PASSERINI, za dugogodišnje nesebično zauzimanje za potrebe starijih, bolesnih 

i pogođenih demencijama, posebice Alzheimerovom bolešću osnutkom Zaklade Ivanova kuća, i 

ustrajno širenje glasa svetosti brata Ivana Bonifacija Pavletića čime promovira Kutinu i Moslavinu 

širom Hrvatske i diljem svijeta. 

II. 

Nagrada za životno djelo Grada Kutine uručit će se prigodom obilježavanja Dana Grada Kutine, 

na svečanoj sjednici Gradskog vijeća koja će se održati 29. lipnja 2023. godine. 

 

III. 

Sukladno Odluci o priznanjima Grada Kutine, novčani dio nagrade u iznosu od 2.654,46 EURA 

isplatit će se iz Proračuna Grada Kutine.  

 

IV. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u „Službenim novinama Grada 

Kutine“. 

 

Točka 4. 

Prijedlog Statuta Grada Kutine 

 

Pročelnica Službe za opće poslove, gđa Martina Vazdar, podsjetila je vijećnike kako je Statut Grada 

Kutine bio na raspravi i usvojen na 16. sjednici Gradskog vijeća 27. travnja 2023. g. te je objavljen 

u „Službenim novinama Grada Kutine“ br. 3/2023 i stupio je na snagu 6. svibnja o.g.. Obavijestila 

je vijećnike kako je krajem svibnja o.g. utvrđeno da je vijećnik Ilija Bago, odjavio prebivalište s 

područja Grada Kutine i to s danom 17. veljače 2023.g.  Sukladno članku 80. stavku 1. točki 4. 

Zakona o lokalnim izborima članu predstavničkog tijela mandat prestaje danom odjave prebivališta 

s područja jedinice. Dan odjave prebivališta g. Bage utvrđen je Uvjerenjem o prebivalištu 

Ministarstva unutarnjih poslova, Policijske uprave Sisačko-moslavačke, Policijske postaje Kutina, 
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KLASA:220-01/23-02/194, URBROJ:511-10-10-23-559 od 25. svibnja 2023. godine. Unatoč 

promjeni prebivališta uslijed čega je vijećniku mandat prestao po sili zakona, g. Bago je sudjelovao 

na 16. sjednici Gradskog vijeća u travnju na kojoj je usvojen Statut i glasao je za prijedlog, no kako 

mu je već tada mandat prestao njegov glas se ne može uzeti kao važeći. Već na toj sjednici je 

trebalo sudjelovati njegov zamjenik. Sukladno uputama Ministarstva pravosuđa i uprave, Prijedlog 

Statuta koji je upućen na sjednicu Gradskog vijeća u travnju ponovno se daje na izglasavanje sada 

na sjednici 20. lipnja 2023.g. kako bi ga na neki način konvalidirali odnosno kako bi Gradsko vijeće 

potvrdilo svoju prethodno donesenu odluku.  

 

Vijećnik Dragutin Vagner izvijestio je da će i ovaj puta, kao i pri prvom izglasavanju, biti protiv 

ovog Statuta jer niti jedan od prijedloga HSS-a koje je vijećnik usmeno i pismeno iznio nije 

usvojen. HSS ne podržava da Gradsko vijeće i dalje ima dva potpredsjednika dok se broj vijećnika 

smanjuje. Mišljenja je da drugi potpredsjednik nikada nije bio ni potreban, te skrenuo pozornost na 

činjenicu da iako bi taj drugi potpredsjednik trebao biti iz redova predstavniče manine to nikad nije 

bio slučaj, pa ni danas.  

 

Vijećnik Robert Krpes rekao je da on ovaj puta neće glasati za Statut jer se ne slaže s datumom 

koji se predlaže da Dan grada. Istaknuo je kako svi gradovi u bližoj okolici, dan grada povezuju sa 

zaštitnikom odnosno zaštitnicom župe pa smatra da bi tako i Grad Kutina svoj Dan grada trebao 

vezati uz blagdan Gospe Snježne. 

 

S 11 glasova za, 4 protiv, 0 suzdržan donijet je 

 

Statut Grada Kutine 

 

Statut  je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 5. 

Prijedlog programa sufinanciranja novog zapošljavanja/samozapošljavanja, potpora za 

usavršavanje i/ili dodatno obrazovanje i sezonskog zapošljavanja u poljoprivredi  u 2023. 

godini na području Grada Kutine 

 

 

Pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj, g. Hrvoje Krmelić, prezentirao 

je Prijedlog programa sufinanciranja novog zapošljavanja/samozapošljavanja, potpora za 

usavršavanje i/ili dodatno obrazovanje i sezonskog zapošljavanja u poljoprivredi  u 2023. godini 

na području Grada Kutine. 

 

 Napomenuo je da se Program provodi od 2012. godine i da je i dalje održiva posebno kada se 

govori o mladim ljudima koje se žele samozaposliti. Ovim Programom povećava se financijska 

potpora koju daje Grad u odnosu na prethodne godine i to  u prosjeku od 7 % odnosno za VSS 5 % 

(1.400,00 EUR), za SSS 10 % (1.100,00 EUR) i 5 % (700,00 EUR) za NKV radnu snagu. Za mlade 

osobe do 30 godina potpora se povećava za 50.  U poslovnim zonama, za one poslodavce koji 

iskažu interes za poslovanjem, Grad Kutina, uz poticajnu cijenu i oslobađanje komunalnog 

doprinosa i komunalne naknade, daje i 100% potpora predviđenih ovim Programom.  
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Vijećnik Robert Krpes pohvalio je Program te je spomenuo potpore za opremu, koje su od prošle 

godine maknute iz Proračuna te smatra da bi se iste trebale vratiti i kroz program za nabavku 

opreme i alata pomoći manjim obrtnicima. 

 

Vijećnica Jasminka Molnar također je pohvalila Prijedlog programa te se složila s prijedlogom 

vijećnika Krpesa. Također je sugerirala da se naziv programa uredi na način da se pobroje 

djelatnosti za koje se dodjeljuju potpore jer ovako iz trenutnog naslova proizlazi da se te potpore 

odnose samo na poljoprivredu, a zapravo se odnose i na poduzetništvo i obrt te na dio  društvenih 

i uslužnih djelatnosti, odnosno zanimanja. 

 

Pročelnik Hrvoje Krmelić zahvali o se na sugestijama  te će se sljedeće godine nastojati korigirati 

naslov kako se ne bi dolazilo do zabune.  

Istaknuo je kako je prvotna namjera bila da se ide u ide u širi aspekt potpora u smislu ne samo 

zapošljavanja, nego i za opremu i za turističku infrastrukturu no zbog financijskih mogućnosti 

fokus je stavljen na ulaganje i stvaranje poslovnog okruženja, a to je ulaganje u poslovne zonei  u 

infrastrukturu.  Vjeruje da će se sljedeće godine naći sredstava i za programe namijenjene malim 

poduzetnicima.  

 

Vijećnica Barbara Mihaljević upitala je da li će program biti aktivan sve dokle ima sredstava ili će 

se možda, ako bude više zainteresiranih, ići u rebalans kako bi se sredstva povećala i svim 

zainteresiranima dala mogućnost iskoristiti potpore. 

 

Pročelnik je pojasnio da je će se kroz ove Programe prvo prikupiti svi zahtjevi te će, ukoliko interes 

bude veći od planiranih sredstava, Odbor za gospodarstvo ići s prijedlogom za povećanje sredstava 

kako bi se svim zainteresiranima pomoglo. 

 

Vijećnicu Jasminku Molnar zanimalo je kada će biti raspisan natječaj. Ponovno je sugerirala da se 

moćda u natječaju navede da se ove potpore odnosno natječaj ne odnosi samo na  poljoprivredu, 

nego i na ostale djelatnosti koje je u prethodnom izlaganju navela. 

Pročelnik je objasnio da će natječaj biti objavljen  na  stranicama Grada  odmah po stupanju 

Programa na snagu i rok prijava je do 31.10. 2023. godine. Pročelnik je naveo kako će u samom 

tekstu natječaja biti spomenute za koje gospodarske djelatnosti se dodjeljuju potpore tako da 

vjeruje da neće biti zabune. 

 

Jednoglasno s 17 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan, donijet je  

 

Program 

sufinanciranja novog zapošljavanja/samozapošljavanja,  

potpora za usavršavanje i/ili dodatno obrazovanje i sezonskog zapošljavanja u 

poljoprivredi u 2023. godini na području Grada Kutine 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Zapisnik sastavila                     Tajnica Gradskog vijeća               Predsjednik Gradskog vijeća 

Bernarda Grdić           Martina Vazdar                            Nebojša Čović, mag.oec. 


